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O pening

De Landschapscafé’s zijn steeds door een 
ander Raadslid geopend. Achtereenvolgens 
waren dat Janina Luttik-Swart
(Gem eentebelangen), Nico Groot (CDA), André 
van der Leij (PvdA) en Anja de Ruiter (D66). 

Na de opening werd de estafettestok (bekend 
van dag 3 van de Landschapsconferentie) 
sym bolisch overgedragen door het college 
aan de gem eenteraad. Daarna volgde een 
korte uitleg over de aanleiding en de 
doelstelling van het Landschapscafé en 
werden de procesbegeleiders van de sessie 
voorgesteld.



Aftrap door de procesbegeleiders 

Na de opening nam en Tobias M eijll en M arc van Hooft (van Van
Hooft en partners) de begeleiding op zich. Gestart werd m et 
een rondgang door de zaal om  een indruk te krijgen van de 
verwachtingen van de deelnem ers. Daarna stonden zij stil bij 
het proces tot nu toe en lichtten zij de doelstelling en de 
agenda van het Landschapscafé toe. 



Presentatie ‘O pm aat naar de structuurvisie’: Im pressies



M arktplaats

Na de presentatie kregen de bezoekers de 
gelegenheid om  – onder het genot van een drankje - 
nog beter geïnform eerd te worden over de 
structuurvisie in wording.

Op een m arktplaats m et kraam pjes per deelgebied 
kon iedereen in gesprek m et am btenaren, de 
m ensen van Brons en partners en SAB, én m et 
elkaar. Tijdens de m arkt konden de deelnem ers hun 
reacties kwijt en aangeven wat ze van de visie op elk
deelgebied vonden. 

De m arkt werd afgesloten m et een terugkoppeling 
vanuit elke kraam  van de belangrijkste reacties, 
discussiepunten en beoordelingen. Dit is een 
centraal onderdeel van het Verslag van Bevindingen 
dat door de raad wordt gem aakt. 

e



O p vier locaties zijn Landschapscafé’s
georganiseerd in de Gem eente Bergen

1. Egm ond-Binnen
– W oensdag 9 decem ber in Dorpshuis De Schulp

– 52 aanwezigen 

2. Egm ond aan den Hoef 
– Donderdag 10 decem ber in Dorpshuis Hanswijk 

– 61 aanwezigen 

3. Schoorl
– Vrijdag 11 decem ber in De Oorsprong 

– 48 aanwezigen 

4. Bergen
– Zaterdag 12 decem ber in Hotel Bloom ing 

– 53 aanwezigen 



Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 

Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
W einig reacties. 

Het is ‘ver weg’ van ons dus er is weinig interesse
voor dit deelgebied. 

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Erg positief! 

W eidevogelgebied spreekt aan. 

Duidelijke keuze voor natuur spreekt aan 

Onduidelijk is nog wat er m et de jachthaven / 
m arina gebeurt. 

Schoorl, 11 decem ber 
Geen bijzondere opm erkingen 

Bergen, 12 decem ber 
Positief!

Behoud unieke polder. 

Agrariërs behouden de natuur 

Agrariërs zijn de econom ische dragers, m aar wel is 
nog onbekend wie daarvoor gaat betalen. 

1.Vereenigde Harger- en Pettem erpolder



Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
Geografisch ‘ver weg’. 

Er zijn weinig reacties gekom en op dit deel van de 
visie.

Het initiatief van de fietsverbindingen werd positief 
ervaren, m aar wel m et de opm erking om  ook te 
zorgen voor de ‘eindpunten’. 

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Positief!

Er waren m eer reacties dan in Egm ond-Binnen

Diverse belangengroepen waren lieten zich horen. 

M en is blij m et het idee om  de openheid te 
behouden

De relatie m et de provinciale SV is nog niet helder.

Schoorl, 11 decem ber 
Overwegend positief. 

Hoe zorgen we voor voor voldoende m iddelen voor 
de instandhouding van de agrariërs? Is het 
Landschapsfonds een idee? 

W aterberging wordt als nadelig ervaren 

Verbreding landbouw spreekt aan. Over ‘t hek is 
een goed project! 

Verrom m eling door kam peren aanpakken 

Transferium  zou beter aan de westkant kunnen 
voor wandel en fietspaden ontsluiting 

Bergen, 12 decem ber 
Positief!

Groene om randing recreatie woningen 

Geen uitbreiding recreatie parken 

Geen nieuwe parkeerplaatsen Schoorl (TOP) 

Geen extra m ilieubelasting door geiten/kippen 

Instandhouding en uitbreiding bestaande 
agrarische bedrijven m ag. 

Korrelbebouwing Saenegeest ivm  verrom m eling 
staat nog niet op kaart 

2. Noordoostelijke polders

Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 



Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
Niet zoveel m ensen hebben op dit deelgebied 
gereageerd.

Er is gesproken over het spanningsveld tussen 
agrariërs en recreanten. Agrariërs zien zich steeds 
m eer geconfronteerd m et recreanten die gebruik 
m aken van hun grondgebied zonder dat zij 
daarvoor iets teruggeven.

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Enthousiasm e is neutraal 

De versnippering van recreatieve functies roept nog 
vragen op 

De kleinschalige recreatie aan de zuidkant van dit 
gebied m ist nog (zoals recreatieve 
fietsverbindingen)

Schoorl, 11 decem ber 
W einig reacties, overwegend positief gestem d 

Rand Alkm aar; noord-zuid verbinding fietspaden is 
gewenst

Gasopslag TAQA is bedreigend

Bergen, 12 decem ber 
Gem engd entousiasm e. 

TAQA wordt genoem d. De gem eente is in 
onderhandeling m et de provincie. Inzet is 
voorkom en.

Bollen niet verder laten groeien 

M OB com plexen: discussie m et provincie volgt 

Ecologische bollenteelt wordt genoem d 

Ouderwetse elektrische tram  voor verm indering 
verkeersoverlast

3. O m geving Bergerm eerpolder

Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 



Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
Veel opm erkingen over het idee om  de kernen af te 
bouwen.

Verkeersveiligheid is een hot issue. 

De ‘harde overgang’ wordt als subjectieve 
kwalificatie betiteld. 

Er ontbreekt aandacht voor de cultuurhistorie. 

Het zicht op de abdij m oet gehandhaafd blijven. 

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Enthousiasm e loopt uiteen 

Er waren nu m eer ‘groene’ stem m en die een ander 
geluid laten horen dan de bollentelers. 

Er heerst zorg over de ruim te die ‘de natuur’ blijft 
houden in dit gebied. 

Er kom en wel erg veel recreatieve verbindingen…  

De bandbreedte waarbinnen bollentelers kunnen 
groeien (zonder teveel aan natuur in te leveren)
m oet worden uitgewerkt. 

Schoorl, 11 decem ber 
Geen bijzonderheden anders dan verm eld in 
opm aat

Bergen, 12 decem ber 
Bollen zijn gewenst in dit gebied 

Behoud en herstel van cultuurhistorie is gewenst 

4.Sam m erpolder

Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 



Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
Het was rustig bij dit deelgebied. 

Over het algem een vond m en de visie behoudend. 

M en gaf aan rekening te houden m et 
ontwikkelingen in de HAL regio. 

Het viel op dat er geen woningbouw is opgenom en 
in de visie. 

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Enthousiasm e is neutraal 

Het was rustig in deze m arktplaats; weinig 
aandacht voor dit gebied. 

Schoorl, 11 decem ber 
EHS wensbeeld staat op de kaart. De kaarten van de 
provincie zijn verwerkt. De gem eente heeft deze 
indeling nog niet vastgesteld. De Gem eente zet in 
op een kleiner EHS gebied. Uitspraak na de zom er 
van 2010. 

Bergen, 12 decem ber 
Aandacht gevraagd voor de volgende punten: 

Kleinschalige bebouwing langs lint 

Veiligheid Heereweg (fietspad m ist deels) 

Verbreding agrarische bedrijvigheid. M eer wonen? 
25% m ag benut worden voor slapen en/of 
nieuwbouw.

N9 aansluiting: m eer groen 

5. Binnenduinrand Noord

Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 



Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
Er waren zeer veel reacties op dit deel van de visie. 

Er was veel te doen over de ‘gele gebieden’ om dat er 
veel verschillende belangen in deze gebieden zijn. Het 
gebied kan m ultifunctioneel worden ingezet.

De ruim telijke kwaliteit is leidend voor de visie. 

Locatie sportvoorziening roept vragen op 

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Verdeeld enthousiasm e. Het was druk bij deze kraam . 

Het idee om  de sportlocaties te bundelen is goed. Veel 
m ensen zijn niet blij m et de voorgestelde zoeklocatie! 

De EHS beperkt de ondernem ers in hun m ogelijkheden 

W at te doen m et vrijkom ende schuren? 

De verkeersveiligheid is een issue 

W oningen voor starters ontbreken in het plaatje 

W aarom  ten westen van de Herenweg geen bollen 
concentratiegebied?

Schoorl, 11 decem ber 
Geen bijzonderheden 

Bergen, 12 decem ber 
Gem engd enthousiasm e. Overwegend positief! 

Initiatief rond de Voert. 

Lelijke schuren in landelijk gebied verdienen extra 
aandacht

Niet m eer bollen in dit gebied. 

Het is een versnipperd gebied. Het is een rom m el en het 
lijkt een rom m el te blijven in dit gebied. 

6. Binnenduinrand Zuid

Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 



Egm ond-Binnen, 9 decem ber: 
Bij dit onderdeel van de visie werden weinig 
opm erkingen geplaatst. 

Als de aansluiting m et de N9 er kom t m oet goed 
rekening worden gehouden m et het sluipverkeer door 
Egm ond. Het m ag niet ten koste gaan van de 
verkeersveiligheid.

Egm ond aan den H oef, 10 decem ber 
Positief gevoel! 

De drietrapsraket die is voorgesteld valt in goede aarde. 
Het klinkt logisch om  zo het strandverkeer af te 
wikkelen.

Schoorl, 11 decem ber
Hier best veel discussie 

Digitale verkeersborden A9 / N9 is goed om  verkeer te 
sturen.

Over het algem een een ‘behoudende’ visie. W aar blijft 
de ontwikkeling? 

W aarkunnnen de jongeren sraks wonen? 

Bergen, 12 decem ber 
Bollen = lelijk en geeft vervuiling. 

W e willen geen intensieve veeteelt

AD-hoc oplossingen voor strandverkeer is ok

Nesdijk ontsluiting  om leiding rondom  Bergen i.p.v.
door de kern. 

Groot verschil m et Gebiedsvisie, m et nam e voor wonen. 

Denk over generaties heen; ontwikkel duurzaam

“Geiten niet schapen m ag wel” 

Koester de boeren; zij houden het landschap m ooi! 

M ogelijkheid tot ondernem en in Bergerm eer com bineren 
m et natuur & recreatie (ruilverkaveling?) 

De visie is behoudend; is ontwikkeling m ogelijk? 

7. O verall visie + afw ikkeling strandverkeer

Reacties en discussiepunten tijdens de m arkt 



Plenaire discussie 

Na de terugkoppeling vanuit de diverse kram en 
werd de resterende tijd gebruikt voor een 
plenaire discussie waarin de deelnem ers hun 
laatste vragen konden stellen en aanvullende 
opm erkingen en reacties kwijt konden. 



Sluiting

De afsluiting van de Landschapscafe’s werd 
ingeleid door Bert van Baar, de lokale Groeter
(en dus Bergens) kunstenaar en troubadour. Bert 
had voor elk van de vier Landschapscafé een 
m aatwerklied gecom poneerd dat hij m et verve 
ten gehore bracht.

Tot slot nam en de raadsleden die de sessies 
hadden geopend weer het woord om  de 
deelnem ers te bedanken voor hun input, uitleg 
te geven over de volgende stappen en de 
bezoekers uit te nodigen voor een drankje aan 
de bar. 


